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Protokoll fra styremøte i Brekkestø Vel 

Dato 12. juni 2025 

Sted: hos Eva- Marie Brekkestø 

Til stede: Svein Anders Heggem, Inger Lise Syversen, Bjørn Holter, Anne 

Robstad Martinsson, Christer Salvesen, Ingrid Sturk, Eva Brekkestø og Astri 

Bjercke (digitalt) Ulrik Ibsen Thorsrud   

Forfall: Ingen 

1. Godkjenning av protokoll av 15. mai 2025 

Det ble enighet om å godkjenne protokollen uten gjennomgang.  

 

2. Arbeidet med revidering av BVs vedtekter.   

Svein framla følgende forslag til dagsorden på årsmøtet: Innledningsvis har 

man en avstemning mellom to ulike retninger /veivalg / «verdisyn» på hva 

Brekkestø Vel skal være; 

1. § En bred, åpen forening der alle som ønsker å tegne medlemskap er 

velkomment uavhengig av eierforhold / tilknytning til Brekkestø. 

Vs. 

2. § En velforening i tradisjonell forstand, dannet i hovedsak av 

fastboende med formål å «verne om og fremme stedets interesser samt 

bidra til god skikk og orden, slik at området forblir et vakkert og 

trivelig sted» 

  Etter en kort ordveksling trakk Svein forslaget. 

b. Gjennomføring og organisering av framlegg på årsmøtet. Styret ble 

enige om at arbeidsutvalget i styret bestående av Ulrik, Ingrid og Astri 

sammen med Inger Lise, sammenfatter forlagene som er kommet inn 

om vedtekter fra paragraf 4 til 11. Alle forslagene blir presentert ved 

hjelp av PowerPoint på årsmøtet. Ingrid har ansvaret for å gjennomgå 

de fremlagte forslagene i presentasjonen før avstemning. 

c.  Det var enighet i styret om å spørre Tore Gullaksen om å lede 

årsmøtet Astri Bjercke(sekretær) blir foreslått som referent. Ulrik m.fl. 

lager saksliste. 

d. Praktisk tilretteleggelse: Ingrid kjøper kaffe, twist, melk til kaffen og 

sørger for kopper, glass og vann. Styremedlemmene møtes kl. 17.00 
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på grendehuset. Inger Lise og Ulrik tar seg av registering av de 

frammøtte fra kl. 17.30. Anne, Christer og Bjørn utgjør tellekorpset. 

Personvalg med eventuelle benkeforslag gjøres skriftlig 

 

3. Årsberetning 

Svein gjennomgikk årsberetningen for 2024/25. Den ble godkjent med 

følgende rettelser:  

Båtplassene: To båtplasser ble ledige våren 2025 og ble tildelt to søkere i 

kategori A. Utleiereglene bør gjennomgås i lys av revideringen av BVs 

vedtekter før neste tildelingsperiode fra 2027, som foretas høsten 2026. 

Styret ble enige om å stryke setningen at utleieregler bør gjennomgås i 

lys av revideringer av BVs vedtekter, fordi styret er fornøyd med de 

gjeldene utleiereglene. 

Ryktespredningssaken: Inger Lise Syversen hadde mottatt et varsel fra 

en ikke-navngitt person angående et rykte om at hun var korrupt og hadde 

underslått kr.70 000,- fra BV. Personen pekte på et navngitt medlem i 

vellet, som kilden til ryktet. Styret fikk et varsel om saken 29.09.24 og 

kunne raskt gå ut med et dementi: Inger Lise hadde ingen tilgang til BVs 

konto og kunne da heller ikke underslå noen midler! Inger Lise Syversen 

ville gjerne stryke resten av den foreslåtte teksten, noe Svein lovet å se   

på.  

4. Virksomhetsplanen. Virksomhetsplanen ble godkjent med følgende 

rettelser; punkt 1. Maleoppdrag på Nøkingen blir utsatt til høsten, punkt 

2. Maling av forhalingsringer og «blinker» i ytre og indre havn blir utsatt 

til høsten. Utkikken er delvis malt. Jakt på mink er ikke gjennomført. 

Sand i bukta ved butikken som Lillesand kommune har ansvar for, 

kommer forhåpentlig på plass i nærmeste framtid, samt arbeidet med å 

ferdigstille søkket ved pumpehuset. 

 

5. Årsregnskap og forslag til budsjett. Årsregnskapet ble gjennomgått og 

årets overskudd viser kr. 53 110,- i renteinntekter. Vellets samlende 

formue er kr. 758 817,-.  Ulrik gjennomgikk også forslag til budsjett med 

en rettelse fra kr.0 til kr. 1000,- under posten «Gaver». Årsregnskap og 

budsjett ble deretter tatt til etterretning.  
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6. Orienteringssaker  

a.  Svar fra Agder fylkeskommune v/Elin Finne. Stien fra 

aktivitetsplassen ned til Tollboden er ikke formelt fredet, men det 

er et ønske om at den tilbakeføres så langt det lar seg gjøre til sitt 

opprinnelige utseende av hensyn til stedets kulturhistoriske verdi. 

Trappen ned til Tollboden er heller ikke formelt fredet, men et nytt 

smijerns rekkverket kan være omfattet av fredning. Ansvarlig 

saksbehandler i fylkeskommunen har lovet å se nærmere på 

gjeldene fredningsbestemmelser og komme med et svar innen 

forholdsvis kort tid.  

b.  Salg av båtplasser. Inger Lise fremmet et forslag om at vellet 

vurderer salg av sine 7 båtplasser. Styret tar ikke stilling til 

forslaget på det nåværende tidspunkt, men vil drøfte saken 

nærmere ved en senere anledning i god tid før det er aktuelt med 

ny tildeling. 

c. Søke om momskompensasjon fra Vellenes felles organisasjon 

innen 1. juli. Ulrik tar saken. 

 

7. Eventuelt; - Sette opp stativ for hundelort poser - kontakte Lillesand 

kommune (Svein og Anne) med anmodning om gjenoppretting av 

fartsskilt for båttrafikk ved Naudesund.. – Anne sender en takk til 

Bygdelaget for en meget vellykket fest med 230 gjester på 

Brekkekjærhaven kulturkafe 8. juni.  

En tilføyelse som kom i etterkant av styremøte fra Svein:  

Tiril Gulbrandsen Holter og Rita Torvik tok et privat initiativ til 

gatefest i Brekkestø torsdag 19. juni med over 50 deltakere. De er blitt 

takket for et verdifullt arrangement og BV har gitt dem et økonomisk 

bidrag. 

20. juni 2025 

Astri Bjercke 

  referent 

 

 

 


